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NOTICE OF INTENT 
TO BUILD A TELECOMMUNICATION 

ANTENNA SYSTEM
—

Videotron wants to install a guyed telecommunication antenna system of 
90 meters height (95 meters height above ground including structure 
height with the base and the lighting rod)  on the territory of the 
municipality of Harrington.

The proposed system will be located approximately 1.45 km north of the 
intersection of Chemin de Harrington and Chemin de Kilmar on lot 6 210 877.

This structure will be used by Videotron to meet its users’ mobile 
telecommunications needs.
 
Any comments on this plan should be submitted in writing within 30 days 
following the publication of this notice and sent to the following address:

VIDEOTRON INGÉNIERIE / ENGINEERING (GA797-08) 
Département Permis & Affaires municipales, Réseaux Sans-fils /Permits & Municipal Affairs, Technology Deployment

612 rue Saint-Jacques 10ème étage Nord /612 Saint-Jacques Street 10th  floor North tower 
Montréal, (Québec), H3C 4M8 

ou via courriel CPC@videotron.com en mentionnant la référence du site GA797-08  
Or via e-mail CPC@videotron.com mentioning the site reference GA797-08

AVIS PORTANT SUR L’INTENTION  
DE  CONSTRUIRE UN SYSTÈME D’ANTENNES  

DE TÉLÉCOMMUNICATIONS
—

Vidéotron projette l’implantation d’un système d’antennes de 
télécommunications de type haubanée de 90 mètres de hauteur (hauteur 
hors sol de 95 mètres incluant la hauteur de la structure avec la fondation 
et le parafoudre) sur le territoire de la municipalité d’Harrington.

Le système projeté sera situé à environ 1,45 km au nord de l’intersection 
du  chemin de Harrington et du Chemin de Kilmar, sur le lot 6 210 877.

Cette structure sera utilisée par Vidéotron pour répondre aux besoins 
de ses utilisateurs en matière de télécommunications mobiles.
 
Vous êtes invités à transmettre vos commentaires par écrit dans les 30 jours 
suivant la publication de cet avis à l’adresse suivante :

Coordonnées géographiques du site (NAD 83): 

Latitude N45°47’56,94‘‘ ou 45.799150˚
Longitude W-74°36’38,92‘‘ ou -74.610813˚

The geographic coordinates (NAD 83): 

Latitude N45°47’56,94‘‘ or 45.799150˚
Longitude W-74°36’38,92‘‘ or -74.610813˚
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